

CONCOURS COMPLET ÉQUILIBRE 2 & CHAMPIONNAT**QUEBECOIS** *Centre Équestre Équilibre, Dudswell (Marbleton)*

EV115 (I), EV110 (P), EV105, EV100 (E), EV90 (PE), EV85 (D), EV75 (PD), EV60 (Sauterelle)

DÉBUT DES INSCRIPTIONS: 15 JUILLET**FIN DES INSCRIPTIONS: 23 AOUT****Sec:** Paule Cousineau, 2031 Normand, Sherbrooke QC, J1G 4B2

Tel: (819) 446-2668 email: paulecous@hotmail.com

Org: Anne Grimard, CÉÉ, 855 Rte 112, Dudswell, QC, J0B 1G0

Tel: (819) 887-1247 email: centre_equestre_equilibre@hotmail.com

1) FRAIS D'INSCRIPTION: EV115-365\$; EV110-340\$; EV105-325\$; EV100-315\$; EV90-305\$; EV85-295\$; EV75-285\$; EV60-275\$; plus \$18 CCC + frais de drogues (8\$ EV115, EV110, EV105 & EV100; 4\$ EV90, EV85, EV75 & EV60). **\$50.00 additionnel pour inscription après date de fermeture.** Remboursements: Avant la fin des inscriptions, moins 50\$ pour frais administratifs. Après la date de la fin d'inscription, 50% des frais d'entrée avec certificat vétérinaire ou médical. Aucun remboursement après le 27 aout. Les annulations doivent être effectuées par e-mail au secrétariat. Les annulations par téléphone ne seront pas acceptées. Test Coggins négatif au cours des 12 derniers mois. Certificat de vaccination (EHV1-4/Equine Influenza; EC article A519). **Les compétiteurs sont responsables de faire imprimer leur propre numéro, maps, horaire, etc.** Libellez les chèques à l'ordre de Centre Équestre Équilibre. Les chèques doivent être datés avant la date de fermeture des inscriptions. **Inscription électronique avec transfert interac au secrétariat (mot de passe 20252025). Inscriptions en ligne : www.evententries.com**

2) HORAIRE: Le 30 aout, 14h00 - parcours et secrétariat ouvert; Le 31 aout, 8h00 – dressage; 11h00 - cross-country; 11h15 - saut d'obstacles. Ordre de départ disponible à compter de midi le 28 aout sur le site internet centreequestreequilibre.com

3) OFFICIELS: DT: Sue Ockendon.XC; DP: Dylan Barry; CB: Dylan Barry; Juges: Dressage: Chantal Coutu, Marie-Josée Delisle, Agnieszka Agnes Saut: Chantal Coutu; DP: Colleen Loach; JT: Chantal Coutu, Marie-Josée Delisle.

4) ÉCURIES: Stalles permanentes et temporaires sur le site. 155\$ par stalle temporaire du samedi à dimanche, ou 105\$ / nuit. Portes de stalles non fournies. 235\$ par stalle permanente du samedi à dimanche, ou 155\$ / nuit. Ripe initiale fournie. Foin et ripe à vendre sur le site. Aucun remboursement après la date de fermeture.

5) DRESSAGE: EV115 : CCI 3* test B; EV110 : CCI 2* test B; **(CE tests 2023)** EV105 : EV110 test #2; EV100 : EV100 Test #2; EV90: EV90 Test #2; EV85, EV75 & EV60 : EV85 Test #2. EV115, EV110 & EV105 : Manège 20m X 60m. EV100, EV90, EV85, EV75 & EV60 : Manège: 20m x 40m. Surface de sable ou gazon.

6) CROSS-COUNTRY: EV115 - 3000m @ 550 mpm; EV110 - 2700m @ 520 mpm; EV105 - 2600m @ 500 mpm; EV100 - 2500m @ 450mpm; EV90 - 2000m @ 400mpm; EV85 - 1500m @ 350 mpm; EV75 - 1300 @ 325 mpm; EV60 - 1200 @ 300 mpm. Terrain vallonneux et galloping. Deux complexes d'eau. Obstacles construits selon les standards de chaque division.

7) RÉCOMPENSES: Rubans aux 10 premiers.

8) HÉBERGEMENT: Pavillon des mésanges (819) 884-1232; Square Victoria Hotel House (819) 451-5678; Hôtel le Floral (819) 564-6812. D'autres hébergements à Sherbrooke. **Branchement électrique disponible à 85\$/nuits.** Nombre de places limitées. Réserver auprès du secrétariat.

9) ITINÉRAIRE: De l'autoroute 10, sortie 143 pour l'autoroute 610 (QC-112E/Sherbrooke Centre-Ville). Continuer jusqu'au bout de la 610. 2^{ième} sortie du rond-point en direction de East-Angus/Thetford Mines/Lac-Mégantic, Continuer toujours sur la 112. Situé à env. 35 km du rond-point. *Les GPS risquent de vous induire en erreur. Inscrire centre équestre équilibre sur google et suivre l'itinéraire.

10) AUTRES INFORMATIONS: Médique, maréchal-ferrant, cantine sur les lieux. Vétérinaire sur les lieux et/ou sur appel. **Souper des cavaliers vendredi soir avec buffet & musique live.** **Toutes les informations seront envoyées par email.**

**EQUILIBRE HORSE TRIALS 3 & QUEBEC
CHAMPIONSHIP**

Equestrian Center Equilibre, Dudswell (Marbleton)

EV115 (I), EV110 (P), EV105, EV100 (T), EV90 (PT), EV85 (E), EV75 (PE), EV60 (Grasshopper)

OPENING DATE: July 15

CLOSING DATE: August 23

Sec: Paule Cousineau, 2031 Normand, Sherbrooke QC, J1G 4B2

Tel: (819) 446-2668 email: paulecous@hotmail.com

Org: Anne Grimard, CÉÉ, 855 Rte 112, Dudswell, QC, J0B 1G0

Tel: (819) 887-1247 email: centre_equestre_equilibre@hotmail.com

1) ENTRIES: EV115-\$365; EV110-\$340; EV105-\$325; EV100-\$315; EV90-\$305; EV85-\$295; EV75-\$285; EV60-\$275; plus \$18 CCC + frais de drogues (\$8 EV115, EV110, EV105 & EV100; \$4 EV90, EV85, EV75 & EV60). **\$50.00 late fee charged after closing date.** Refunds: Before CD, entry and stabling refunded less \$50 admin fee. After CD, 50% of entry refunded, with vet or medical certificate. No refund after August 27. Withdrawals must be send via email to the secretariat. Telephone withdrawals will not be accepted. Negative Coggins test required within 12 months. Proof of vaccine (EHV1-4/Equine Influenza; EC Article A519). **Competitors will be responsible for printing their own rider numbers, maps, time schedule, etc.** Cheques payable to Centre Equestre Equilibre and must be dated prior to closing date. **Email entries with interact transfert to secretary (password : 20252025). Enter online: www.evententries.com**

2) TIME SCHEDULE: August 30, 2:00 pm - course open, secretary present; August 31, 8:00am – dressage; 11:00 pm - cross-country; 11:15am - stadium. **Starting times:** available at noon August 28 on the facebook page: Centre Équestre Équilibre / Concours Complet Équilibre.

3) OFFICIALS: TD: Sue Ockendon; XC CD: Dylan Barry; CB: Dylan Barry; Judges: Dressage: Chantal Coutu & Marie-Josée Delisle, Agnieszka Agnes; Show jumping: Chantal Coutu; CD: Colleen Loach; GJ: Chantal Coutu, Marie-Josée Delisle.

4) STABLING: Temporary and permanent stalls on site. \$155 per temporary stall Saturday-Sunday or \$105 / night. Stall doors not provided. \$235 per permanent stall Saturday-Sunday or \$155 / night. First bedding provided. Additional bedding and hay available for purchase on site. No refund after closing date.

5) DRESSAGE : EV115 : CCI 3* test B; EV110 : CCI 2* test B; **(EC 2023 tests)** EV105 : EV110 test #2; EV100 : EV100 Test #2; EV90: EV90 Test #2; EV85, EV75 & EV60 : EV85 Test #2. EV115, EV110 & EV105 : Arena 20m X 60m. EV100, EV90, EV85, EV75 & EV60 : Arena 20m x 40m. Sand or grass footing.

6) CROSS COUNTRY: EV115 - 3000m @ 550 mpm; EV110 - 2700m @ 520 mpm; EV105 - 2600m @ 500 mpm; EV100 - 2500m @ 450mpm; EV90 - 2000m @ 400mpm; EV85 - 1500m @ 350 mpm; EV75 - 1300 @ 325 mpm; EV60 - 1200 @ 300 mpm. Galloping and rolling fields. Two water complex. Excellent drained footing and solid inviting fences.

7) AWARDS: Ribbons to 10th place.

8) ACCOMMODATIONS: Pavillon des mésanges (819) 884-1232; Square Victoria Hotel House (819) 451-5678; Hotel le Floral (819) 564-6812. Other accommodations available in Sherbrooke. **Hook-up for trailer available for \$95/night.** Limited spaces. Book with the secretary.

9) DIRECTIONS: From hwy 10, exit 143 for hwy 610 (toward QC-112E/Sherbrooke Centre-Ville). Continue until the end of 610. At the roundabout, take the second exit toward QC-112 E/East-Angus/Thetford Mines/Lac-Mégantic. Continue always on QC-112 E. The equestrian center is app. at 35 km from the roundabout.*GPS might lead you to the wrong location. Search for centre equestre equilibre on google and follow directions.

10) OTHER INFO: Medical, farrier & canteen on grounds. Vet on grounds and/or on call. **Competitors's supper on Saturday night. All informations will be sent by email.**